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Марија Алимпић из удружења Заштитимо Јадар и Рађевину изјавила је у емисији Дан
уживо да је укидање просторног плана "бацање прашине у очи од стране председника".
Објашњава да је у просторни план града Лознице рудник уврштен тек у јулу ове године.
"Међутим, просторни план подручја посебне намене, за који је компанија Рио Сава
Еxплоратион поднела захтев још децембра 2016. године, који је усвојен 2020. године од
стране Владе Србије јесте документ на основу ког компанија ради све што ради", каже
она.

  

  

Скупштина општине Лознице донела је одлуку о стављању ван снаге одлуке о доношењу
просторног плана града Лознице од 29. јула 2021. године, у којем је био и пројекат
Јадар.

  

Алимпић каже да је то „чисто бацање прашине у очи од стране председника“.
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„Који је још једном показао свој апсолутизам и да живимо у ауторитарном режиму, јер он
очигледно влада и локалним самоуправама“, каже она.

  

Објашњава да је у просторни план града Лознице рудник уврштен тек у јулу ове године.

  

„Међутим, просторни план подручја посебне намене, за који је компанија Рио Сава
Еxплоратион поднела захтев још децембра 2016. године, који је усвојен 2020. године од
стране Владе Србије јесте документ на основу ког компанија ради све што ради. На
основу њега су исходовали локацијске услове, на основу њега су откупили земљиште, а
претходно га пренаменили из пољопривредног и шумског у грађевинско. Дакле то је
кључни документ који мора да се укине да бисмо уопште могли да приступимо трајном
укидању пројекта Јадар, што је апсолутни захтев нашег удружења и Коалиције за
одрживо рударство у Србији“, каже она.

  

Сходно томе, додаје, данас су упутили захтев Влади у коме траже да се укине просторни
план подручја посебне намене.

  

„Који је илегално и криминално донет, јер компанија ни у тренутку подношења, ни у
тренутку усвајања устог тог плана од стране Владе није имала оверене рудне резерве,
као ни завршену студију изводљивости, односно студију оправданости. Ради се о
илегалном документу на основу ког та компанија и даље има могућност да послује на
територији Републике Србије. Ми смо такође тражили да се тај пројекат избрише из
просторног плана Реублике Србије, као и да се трајно укине и да се трајно забрани
истраживање и експлоатација литијума било где, било кад на територији Републике
Србије“, каже Алимпић.

  

  

Њих, каже, не занимају никакви преговори.

  

„Никакви договори, никаква измештања депонија, наш захтев је просто да се пројекат
Јадар трајно укине и сигурни смо да ће до тога доћи. И та изјава да су до сад радили у
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законским оквирима је чиста лаж и обмањивање грађана“, каже она.

  

(Н1)
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